
Op 4 en 5 mei herdenken en vieren we samen onze vrijheid. De Bevrijdingsfestivals 
zijn al meer dan 30 jaar een begrip in Nederland. Aan het bevrijdingsfestival in 
Utrecht verstrekt de provincie jaarlijks subsidie. Vorige week verscheen er een 
bericht in het NRC waarin de directeur van het bevrijdingsfestival aangaf dat het 
festival vanwege financiële tekorten waarschijnlijk niet door kan gaan. Het 
bevrijdingsfestival heeft een grote aantrekkingskracht op jongeren. Eerder werd 
duidelijk dat steeds minder jongeren weten wat de holocaust betekent. 
De gedeputeerde besloot eerder al 50.000 euro te reserveren en met de organisatie 
in gesprek te gaan over een organisatorisch en financieel solide Bevrijdingsfestival 
in 2024 en later. Hartelijk dank daarvoor. 
1. Is er al meer zicht op de oorzaken van de financiële problemen en of die 
incidenteel of structureel van aard zijn? 
2. Op welke manier kan het platform Utrechts Festival het Bevrijdingsfestival helpen 
met hun kennis, ervaring en netwerk? 
3. Welke acties overweegt het college te ondernemen zodat het festival alsnog door 
kan gaan en tegelijkertijd voor iedereen toegankelijk blijft? 
4. In hoeverre zou het bedrijfsleven willen of kunnen bijdragen?  
5. Het vinden van genoeg vrijwilligers is een grotere opgave dan andere jaren. 
Kunnen we vanuit de provincie hierin ondersteunen? Bijvoorbeeld door het delen 
van een oproep binnen het netwerk van de provincie en/of via social media-
accounts? 
6. Een groot risico voor het festival is slecht weer. Kan de provincie helpen door 
garanties te doen om bij slecht weer financieel te helpen? 
7. Is het college bereid om de organisatie te helpen door het bieden van 
ondersteuning bij het onderzoeken van alternatieven zoals een kleinschaliger 
festival of wijziging van het programma waaronder het aanbieden van activiteiten 
die bijdragen aan bewustwording/ waarde van 4 en 5 mei 

 


